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PROTOKÓŁ Nr 47/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 18 kwietnia 2023 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:14 – 20:12 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Augustynowicz – Przewodniczący Komisji Ładu 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 10 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 

1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak, 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski i dyskusja na temat przeprowadzonej wizji lokalnej w Studziankach. 

3. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg w roku 2022/2023 – wnioski. 

4. Analiza działania systemu odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

5. Sprawozdanie z działalności ZGK w Wasilkowie za 2022 r. 

6. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

7. Stanowisko w sprawie lokalizacji XYLOPOLIS Centrum Sztuki i Nauki o Drewnie. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek został przyjęty. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Wnioski i dyskusja na temat przeprowadzonej wizji lokalnej w Studziankach. 

 

Radni dyskutowali na temat wizji lokalnej przeprowadzonej w Studziankach. 

Pracownicy Urzędu biorący udział w wizji przekazali notatkę – Notatka służbowa z wizji 

lokalnej dotyczącej przebiegu i stanu technicznego dróg należących do Gminy Wasilków 
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zlokalizowanych w rejonie ul. Supraślskiej i Gościnnej w Studziankach oraz odpadów 

porzuconych na działkach prywatnych przy ul. Plażowej stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg w roku 2022/2023 – wnioski. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki przedstawił informacje (załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał czy Powiatowy Zarząd Dróg będzie odśnieżał w takim 

systemie jak obecnie, czy ma zamiar przekazać to gminie, jak to było w przeszłości. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – kwestia współpracy z Powiatem dotycząca 

odśnieżania dróg powiatowych opiera się na tym, ile Powiat do utrzymania dróg dołoży. W 

sytuacji, gdy jest to mniej niż 50%, to jest to nie do zaakceptowania pod kątem gospodarności. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał jaki był łączny koszt utrzymania zimowego dróg. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki – 390 tys. zł. 

  

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Analiza działania systemu odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

przedstawiła dane (załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał o poziom recyklingu osiągnięty w tym roku. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

powiedziała, że w tym roku Gmina osiągnęła poziom 25% recyklingu, co stanowi minimum. 

W przyszłym roku minimalny poziom to 30% i już dziś wiadomo, że nie zostanie osiągnięty, 

jeżeli system gospodarowania odpadami będzie na takim poziomie jak obecnie. Za 

nieosiągnięcie minimalnego poziomu recyklingu przewidziane są kary finansowe. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę. 

 

Przerwa 

18:34 – 18:51 
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Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Sprawozdanie z działalności ZGK w Wasilkowie za 2022 r. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak przedstawiła 

sprawozdanie. Stanowi ono załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2023 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2023-2037. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  935 636 zł z tytułu: 

- środków na pomoc Ukrainie - 7 653 zł 

- dotacja refundująca wydatki na USC w 2022 r. - 19 465 zł, 

-  Montaż efektywnego energetycznie oświetlenia ulicznego w gminie Wasilków – 

refundacja wydatków 2022 r. - 458 181 zł, 

- wsparcie szkół BOF związane z ograniczaniem skutków pandemii COVID-19 - refundacja 

wydatków 2022 r. - 50 915 zł, 

- dotacji Urzędu Marszałkowskiego na budowę remizy w Dąbrówkach - 300 000 zł, 

- podatku od nieruchomości od osób prawnych - 99 422 zł. 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o   2 201 979 zł z tytułu: 

- wydatków oświaty w związku ze wzrostem wynagrodzeń nauczycieli - 631 343 zł, 

- dotacji niepublicznym jednostkom oświatowym z tytułu pomocy obywatelom Ukrainy - 

7 653 zł, 

- dotacji niepublicznym przedszkolom - 211 700 zł, 

- dotacji przedszkolom publicznym prowadzonym przez jednostki inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego - 423 300 zł, 

- NOWY ŁADny zalew w Wasilkowie - 851 000 zł, 

- pomoc finansowa Powiatowi Białostockiemu na remont drogi powiatowej Nr 1428B 

w miejscowości Dąbrówki - 76 983 zł . 

Przesuwa się 35 000 zł z inwestycji pn. "Zaplecze socjalne  przy korcie tenisowym 

w Wasilkowie„ na zakup kosiarki do utrzymania terenów zielonych w gminie. 

Wzrost deficytu zostanie pokryty z następujących źródeł: wzrost wydatków oświaty 

w związku ze wzrostem wynagrodzeń nauczycieli - z wolnych środków - 631 343 zł, wzrost 

dotacji przedszkolom prowadzonym przez jednostki inne niż publiczne - z zaciąganego kredytu 

- 635 000 zł. 

W wolnych środkach środki RFIL stanowią kwotę 483 789 zł. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmian do 

budżetu gminy za 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2023-2037. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy na okres 10 lat. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 

Na nieruchomości powstanie kontener przeznaczony na usługi bankowe. Projekt uchwały jest 

odpowiedzią na wniosek złożony przez panią Dyrektor Agencji Banku PKO BP z października 

2022 r. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał o cenę dzierżawy. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – 100 zł za m2 – 5000,00 zł. 

 

Radny Karol Krakowiecki – okres 10 lat dzierżawy to długo – czy na tym terenie nie są 

planowane inwestycje? 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – postawienie kontenera w planowanej lokalizacji 

nie będzie kolidowało z dokumentacją techniczną na pływalnię czy targowisko. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie nieruchomości 

przeznaczonej do dzierżawy na okres 10 lat. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 8; PRZECIW – 1; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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d) Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVII/332/21 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

przedstawiła projekt uchwały. 

Stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 20,00 zł miesięcznie 

od mieszkańca ustalana była uchwałą Rady Miejskiej W Wasilkowie w 2021 r. Od tego czasu 

diametralnie zmieniło się otoczenie gospodarcze, ekonomiczne, społeczne i prawne. 

Szacuje się, że koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi w niniejszym okresie będą następujące: 

1. Koszty odbierania, transportu komunalnych (koszty uwzględniają również wyposażenie 

nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej w worki do selektywnej zbiórki odpadów) 

– 2681592,04 zł (po uwzględnieniu waloryzacji bez kosztów już poniesionych i 

prognozowanych do końca maja), 

2. Koszt zagospodarowania (bez kosztów już poniesionych i prognozowanych do końca 

maja) - 1801109,92 zł, 

3. Koszty prowadzenia i obsługi dwóch PSZOK, wraz z dokumentacją projektową – 

59070 zł (bez kosztów już poniesionych i prognozowanych do końca maja),  

4. Edukacja ekologiczna – 30 000 zł, 

5. Koszty obsługi administracyjnej systemu (wynagrodzenia pracowników, 

dostarczanie korespondencji, materiały biurowe – (bez kosztów już poniesionych i 

prognozowanych do końca maja) – 207589,29 zł,  

 

Daje to łączny koszt w wysokości 5630360,325 zł co w przeliczeniu na jednego mieszkańca 

(w chwili obecnej jest według złożonych deklaracji 18 187 osób) 29,54 ~ 29 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

nr XXXVII/332/21 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 5; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał negatywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie pokrycia w 2023 r. części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

przedstawiła projekt uchwały. 

Zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach rada gminy może postanowić 

w drodze uchwały o pokryciu części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, w przypadku gdy środki pozyskane z opłat są niewystarczające na pokrycie 

kosztów. W 2023 r. prognozowany deficyt z tytułu gospodarowania wyniesie 1 749 744,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie pokrycia w 2023 

r. części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 1; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 5. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 7 porządku obrad – 

Stanowisko w sprawie lokalizacji XYLOPOLIS Centrum Sztuki i Nauki o Drewnie. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił stanowisko. Stanowi ono 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stanowiska. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Stanowisko zostało przyjęte. 

 

Ad 8 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 8 porządku obrad – 

Sprawy różne. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz poinformował, że Mieszkaniec Gminy zwrócił się 

z propozycją sprzedaży działki zlokalizowanej przy przedszkolu przy ul. Sienkiewicza. 
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Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – działka ma powierzchnię ok. 1000 m2, cena 

to 250 zł za m2, więc koszt zakupu działki to 250 tys. zł. W przyszłości mógłby powstać na 

niej plac zabaw. Zlecono wykonanie operatu, na najbliższą sesję radni otrzymają projekt 

uchwały w tej sprawie. 

 

Radni wyrazili aprobatę wobec zakupu nieruchomości. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej                

w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 20:12. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska        Andrzej Augustynowicz 

 


